
 

 
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 
 

П Р О Т О К О Л 
 

9 червня  2017  року                    м.Черкаси                                                № 14  
 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 5 

На засіданні присутні – 4 
 

ПРИСУТНІ: 

Заступник голови постійної комісії  Похольчук Р. В. 

Члени комісії: Ковбоша О. Р., Коваленко В. М.,  Озірний О.А.  
 

ВІДСУТНІ: Доманський В. М. 
 

Головуючий на засіданні Ковбоша О. Р., секретар постійної  комісії   
 

Запрошені: 

Кравченко Н. М. –  директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Суховий М. О. – т.в.о  директора Департаменту  культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації; 

Данилевський В. В. – начальник управління освіти і науки облдержадміністрації; 

Дудник Н. Д. – в. о. начальника управління майном виконавчого апарату 

обласної ради; 

Хронік Т. Є. – директор комунального закладу «Корсунь-Шевченківська 

загальноосвітня школа інтернат І-ІІІ  ступенів Черкаської області; 

Філіпова Т. Г. – директор Кропивнянського дитячого будинку  для дітей  

шкільного віку Черкаської обласної ради; 

Собко І.В. – кандидат на посаду директора комунального закладу «Черкаський 

обласний краєзнавчий музей» Черкаської обласної ради. 
 

В засіданні взяв участь  Гайович  В. Ю.  –  заступник голови обласної ради. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

             1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 №11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік 
Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

 

 



               2. Про внесення змін до обласної програми розвитку громадянського 

суспільства на період до 2019 року  

Доповідає:   

Суховий  

Микола Олександрович 
 

- т.в.о  директора Департаменту  культури та взаємодії 

з громадськістю облдержадміністрації 

              3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.02.2012  №13-6/VI 

Доповідає:   

Суховий  

Микола Олександрович 

- т.в.о  директора Департаменту  культури та взаємодії 

з громадськістю облдержадміністрації 
 

             4. Про призначення Собко І. В. на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський обласний краєзнавчий музей» Черкаської обласної ради  

Доповідає:   

Суховий  

Микола Олександрович 

- т.в.о  директора Департаменту  культури та взаємодії 

з громадськістю облдержадміністрації 
 

              5. Про реорганізацію комунального закладу «Корсунь-Шевченківська 

спеціальна загальноосвітня школа - інтернат  І-ІІІ  ступенів Черкаської обласної ради   

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- в. о. начальника управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  
 

              6. Про припинення діяльності  Кропивнянського дитячого будинку  для дітей  

шкільного віку Черкаської обласної ради  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- в. о. начальника управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  
 

Коваленко В. М., запропонувала внести зміни до порядку денного засідання 

постійної комісії, включити питання: «Про звернення до голови обласної ради та 

голови обласної державної адміністрації щодо ситуації, яка склалася в Черкаській 

обласній організації Національної спілки письменників України». 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка проінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016   № 11-2/VII «Про обласний 

бюджет на 2017 рік».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  1). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 



Ковбоша О. Р., внесла пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 2). 

Голосування:  

"За" - 3; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Сухового М. О який проінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до обласної програми розвитку громадянського суспільства на період до 

2019 року».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  3). 

 Микола Олександрович  зазначив що зміни механічні і   стосуються зміни назви  

Департаменту  культури та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації. 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Ковбоша О. Р., внесла пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до обласної програми розвитку громадянського суспільства на 

період до 2019 року» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 4). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Сухового М. О який проінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 17.02.2012 №13-6/VI».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  5). 

 Микола Олександрович  зазначив що зміни механічні і   стосуються зміни назви  

Департаменту  культури та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації. 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 



Ковбоша О. Р., внесла пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.02.2012 №13-6/VI» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 6). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Сухового М. О., який проінформував про проект рішення обласної ради. «Про 

призначення Собко І. В. на посаду директора комунального закладу «Черкаський 

обласний краєзнавчий музей» Черкаської обласної ради». 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 7). 
 

Ковбоша О. Р., внесла пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про призначення Собко І. В. на посаду директора комунального закладу «Черкаський 

обласний краєзнавчий музей» Черкаської обласної ради» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної 

ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     
 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 8). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. який проінформував про проект рішення обласної ради «Про 

реорганізацію комунального закладу «Корсунь-Шевченківська спеціальна 

загальноосвітня школа - інтернат І-ІІІ  ступенів Черкаської обласної ради».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  9). 

В обговоренні взяли участь: Ковбоша О.Р., Коваленко В.М., Похольчук Р. В.,              

Озірний О.А. 
 

Ковбоша О. Р.., внесла пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про реорганізацію комунального закладу «Корсунь-Шевченківська спеціальна 

загальноосвітня школа - інтернат І-ІІІ  ступенів Черкаської обласної ради» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 10). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 



 

6. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. який проінформував про проект рішення обласної ради «Про 

припинення діяльності  Кропивнянського дитячого будинку  для дітей  шкільного віку 

Черкаської обласної ради».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  11). 

В обговоренні взяли участь: Ковбоша О.Р., Коваленко В.М., Похольчук Р. В. 
 

Ковбоша О. Р., внесла пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про припинення діяльності  Кропивнянського дитячого будинку  для дітей  

шкільного віку Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради.     
 

Рішення не прийнято. 

Висновок додається до протоколу (додаток 12). 

Голосування:  

"За" - 0; "Проти" - 4; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

7. СЛУХАЛИ: 

Коваленко В. М., яка проінформувала про ситуацію, що склалася в Черкаській 

обласній організації Національної спілки письменників України щодо заборгованості з 

оплати  за орендовані  приміщення.  

Валентина Михайлівна  зазначила що на даний час існує заборгованість із 

оплати за орендовані приміщення, оскільки Черкаській обласній організації 

Національної спілки письменників України відмовлено в пільговій оренді, яка раніше 

становила 1 гривню і  що на сесії обласної ради  вона планує звернутись  до голови 

обласної ради,  голови обласної державної адміністрації щодо вирішення питання про 

встановлення пільгової плати за орендовані приміщення для Черкаської обласної 

організації Національної спілки письменників України та попросила підтримки у 

членів постійної комісії з даного питання. 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Ковбоша О. Р., внесла пропозицію підтримати звернення до голови обласної 

ради, голови обласної державної адміністрації в сприянні Черкаській обласній 

організації Національної спілки письменників України в погашенні заборгованості за 

орендовані приміщення та встановлення пільгової орендної плати. 
 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

Висновок з цього питання комісією не приймався. 

 

 

Головуючий на засіданні  постійної комісії                                        О. Ковбоша 
 

Заступник голови постійної комісії                                                    Р. Похольчук  


